

الشروط والأحكام لـ #دوري_المليون

1. تسري الحملة من 14 إلى 23 أغسطس 2026.
2. يتم نشر سؤال واحد يوميًا ضمن الحملة عبر حساب ميم الرسمي على منصة X، وتكون المشاركة متاحة لمدة 24 ساعة من وقت نشر السؤال.
3. يجب على المشارك الرد على منشور السؤال اليومي خلال فترة المشاركة المحددة.
4. يشترط أن يكون لدى المشارك حساب ميم مليونير نشط قبل انتهاء فترة المشاركة في السؤال اليومي.
5. يتم اختيار فائز واحد يوميًا بشكل عشوائي من بين المشاركين المؤهلين.
6. يتم التحقق من استيفاء المشارك الذي تم اختياره لجميع شروط ومعايير الأهلية المعتمدة للحملة قبل تأكيد فوزه.
7. يحصل كل فائز على 1,000 ريال سعودي، بإجمالي 10 فائزين طوال فترة الحملة، وبإجمالي جوائز قدره 10,000 ريال سعودي.
8. يتم إيداع الجائزة في حساب ميم مليونير الخاص بالفائز خلال مدة أقصاها 10 أيام عمل من تاريخ استكمال التحقق من الأهلية.
9. يحق لكل مشارك الفوز مرة واحدة فقط طوال فترة الحملة.
1. The campaign is valid from 14 to 23 August 2026.
2. One campaign question will be published daily on meem's official X account. Participation in each daily question will remain open for 24 hours from the time of publication.
3. Participants must reply to the relevant daily campaign post within the applicable 24-hour participation window.
4. Participants must hold an active meem Millionaire Account before the relevant daily participation window closes.
5. One winner will be selected randomly each day from eligible participants.
6. Each selected participant will be verified against all approved campaign eligibility requirements before being confirmed as a winner.
7. Each daily winner will receive SAR 1,000, with 10 winners throughout the campaign and a total prize pool of SAR 10,000.
8. The prize will be credited to the winner's meem Millionaire Account within a maximum of 10 business days following successful eligibility verification.
9. Each participant is eligible to win only once during the campaign period

